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V minulém roce, se nám podařilo zásadním způsobem vylepšit dětská hřiště ve Svatém Jiří a 

Loučkách. 

Hřiště jsou nyní vybavena moderními a bezpečnými herními prvky. Celkově se zvýšila atraktivita 

těchto hřišť.  

V letošním roce uvažujeme o dalším drobném doplnění.  

 

V Loučkách byla dokončena rekonstrukce požární nádrže, bazén již zbývá dovybavit sprchou – bude 

provedeno letos. 

 

Ve všech obecních budovách vybavených hromosvody proběhla revize hromosvodů. Zjištěné 

nedostatky budou odstraněny v letošním roce. 

V Loučkách byla za pomoci Pardubického kraje vyměněna autobusová čekárna, po Sítinách a čekárně 

u hlavní silnice v Jiřím je to již třetí čekárna, kterou dodala truhlárna Martina Myšky. 

Ve Svatém Jiří proběhla další fáze zasíťování stavebních pozemků. Na pozemky byl zaveden plyn a 

kanalizace na odvod dešťových vod. V současné době probíhají přípravné práce na výstavbu 

komunikace a to budování uličních vpustí. Pokračovat budeme prodloužením svodidla u rybníka, 

mostkem za vodárnou, vybudováním vodovodních přípojek a sejmutím ornice, která bude nahrazena 

kamenivem. Na novou kanalizaci bude rovněž tento rok napojeno odvodnění, jako náhrada za 

zasypanou odvodňovací strouhu.  

V loňském roce využila naše obec rekonstrukci silnice II/315 a opravila místní komunikace 

v Loučkách. Za velmi dobrou spolupráci s firmou COLAS musím poděkovat místostarostovi 

Tomášovi Samkovi. V letošním roce nám bylo Pardubickým krajem slíbeno doplnění vjezdové brány 

u Šútorků svodidly a doplňujícím dopravním značením. 

Během letních prázdnin jsme opět využili naši mládež k brigádám na údržbě obecního majetku, což se 

ukazuje být velmi přínosné. Touto formou byl například obnoven nátěr střechy hospody Pod Borovicí. 

Po celý minulý rok jsme nepřestávali jednat s firmou  OREDO a Pardubickým krajem o jízdních 

řádech autobusů. Komunikace s firmou OREDO se ujala především místostarostka Stanislava 

Fišerová, za což ji zde děkuji. Naše snaha o zlepšení neustává a v jednání pokračujeme i letos.  

Podařilo se nám začátkem roku dokončit investiční akci odsávání do výčepu Pod Borovicí. Tento rok 

bude pokračovat naše snaha o zlepšení kulturního zařízení v Jiřím opravou výčepu, který si po 30 

letech provozu zaslouží kompletní přestavbu. 

Nemalou investicí minulého roku bylo ořezání lip v Jiřím i Loučkách stromolezeckou technikou. 

Tímto zásahem by měly být na cca 8 let stromy zabezpečeny. Větve ze stromů byly naštěpovány a 

použity k mulčování. 

Dalšími plánovanými akcemi tohoto roku jsou: oprava pergoly v Loučkách, oprava sociálního zařízení 

v budově bývalé školy, rekonstrukce chodníku v Loučkách u hlavní silnice, výstavba nového chodníku 

ve Svatém Jiří. Protože plánů na tento rok je opravdu mnoho, počítáme i s tím, že některé akce budou 

z časových, nebo finančních důvodů dokončeny v roce následujícím. 

Hospodaření obce skončilo v roce 2012 schodkem 450 000,-Kč, stav účtu k 1. 1. 2013 byl 3 869 439,-

Kč. 

Chtěl bych využít této příležitosti a poděkovat všem občanům naší obce, kteří se jakkoli podíleli na 

jejím chodu, ať už při brigádách na údržbě obecního majetku, při pořádání kulturních a sportovních 

akcí, vedení mládeže a dalších aktivitách ve prospěch nás všech. Poděkování patří samozřejmě i všem 

zastupitelům a členům obecního úřadu.  


